
Referat bestyrelsesmøde 5. maj 2010

Alle mødt fra Stævnen: Lars, Jørgen og René

Opfølgning på generalforsamling:
+- Generalforsamlingen forløb godt. Desværre manglede vi at vælge suppleanter, men iflg.
LEA’s advokat kan vi forespørge vores suppleanter om de ønsker genvalg og hvis de
accepterer, kan vi bibeholde dem uden at der skal være ekstraordinær generalforsamling.
Der vil blive arbejdet med Husorden reglerne de næste par måneder. Alle kommer med
eventuelle ændringer eller forslag til næste bestyrelsesmøde og der koordineres med Broen.
Lars vil undersøge forsikring vedrørende grill på altanerne.
Vedrørende skriv fra Joan fra Broen 8, 8. sal vender vi tilbage når Sjælsø har godkendt
overtagelsen af mangellisterne.

Helle´s problemer angående varme og støj fra kælderen:
Det store varmeforbrug undersøges pt. og vi afvender Rambøll/MTH/Sjælsø’s vurdering af
sagen. Skulle det give anledning til yderligere bistand fra bestyrelsen står vi gerne til
rådighed med hjælp i form af formidling af kontakt, men ikke med økonomisk hjælp.
Vedrørende eventuel manglende lydisolering i nyetableret cykelværksted i kælderen
afhjælpes dette af foreningen efter måling fra eksternt firma.

Eventuelt:
Energirapport overdrages fra Lars til Jørgen som lægger denne på hjemmesiden.
Stormskaden på nordsiden af Stævnen blive udbedret i maj – juni 2010 samtidig med
udskiftning af vinduesglas.

Næste møde:
Eventuelt i uge 20, afhængig af tilbagemelding fra Sjælsø vedrørende mangellister.
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